

**STANDARD DEPARTURE
ROUTES INSTRUMENT – (SID)**

**MOSCOW, RUSSIA
Domodedovo
RWY 32R**

Первоначально разрешенная высота набора (900), WT 32D (600). Дальнейший набор по указанию органа ОВД.

ГЛОТАЕВО 32 ЭКО (DK 32E)

С МПУ 316° набор (150), ПРАВЫЙ разворот на VORDME DMD с набором (900), ЛЕВЫЙ разворот, захватить R186° DMD на ОПРС Глотаево.

ОКРЕМ 32 ЭКО (ОКРЕМ 32E) /по указ. органа ОВД/

С МПУ 316° набор (150), ПРАВЫЙ разворот на ПОД RAMEK МПУ 096°, ПРАВЫЙ разворот на ПОД ОКРЕМ МПУ 113°.

ЧЕРУСТИ 32 ЭКО (SF 32E) /по указ. органа ОВД/

С МПУ 316° набор (150), ПРАВЫЙ разворот на ПОД RAMEK МПУ 096°, ЛЕВЫЙ разворот на ОПРС Черусти МПУ 074°.

КАРТИНО 32 ДЕЛЬТА (WT 32D)

С МПУ 316° следовать до D12.0 DMD с набором (300) и выше, ПРАВЫЙ разворот на ОПРС Картино МПУ 336°.

КЛИМОВСК 32 ДЕЛЬТА (LO 32D)

С МПУ 316° следовать до D12.0 DMD с набором (300) и выше, ЛЕВЫЙ разворот на ОПРС Климовск МПУ 206°.

ГЛОТАЕВО 32 ДЕЛЬТА (DK 32D)

С МПУ 316° следовать до D12.0 DMD с набором (300) и выше, ЛЕВЫЙ разворот на МПУ 136° в точку R217° D8.1 DMD с набором FL050 и выше, ПРАВЫЙ разворот на ОПРС Глотаево МПУ 177°.

The initially cleared height of climb is (900), WT 32D (600). Further climb is by ATS unit instruction.

ГЛОТАЕВО 32 ECHO (DK 32E)

Climb on track 316° MAG to (150), turn RIGHT to VOR DME DMD climbing to (900), then turn LEFT to intercept R186° DMD and proceed to Glotayevo NDB.

ОКРЕМ 32 ECHO (ОКРЕМ 32E) /by ATC/

Climb on track 316° MAG to (150), turn RIGHT onto track 096° MAG and proceed to CRP RAMEK, turn RIGHT onto track 113° MAG and proceed to CRP ОКРЕМ.

ЧЕРУСТИ 32 ECHO (SF 32E) /by ATC/

Climb on track 316° MAG to (150), turn RIGHT onto track 096° MAG and proceed to CRP RAMEK, turn LEFT onto track 074° MAG and proceed to Cherusti NDB.

KARTINO 32 DELTA (WT 32D)

Proceed on track 316° MAG to D12.0 DMD climbing to (300) or above, turn RIGHT onto track 336° MAG and proceed to Kartino NDB.

KLIMOVSK 32 DELTA (LO 32D)

Proceed on track 316° MAG to D12.0 DMD climbing to (300) or above, turn LEFT onto track 206° MAG and proceed to Klimovsk NDB.

ГЛОТАЕВО 32 DELTA (DK 32D)

Proceed on track 316° MAG to D12.0 DMD climbing to (300) or above, turn LEFT onto track 136° MAG and proceed to point R217° D8.1 DMD climbing to FL050 or above, turn RIGHT onto track 177° MAG and proceed to Glotayevo NDB.

**STANDARD DEPARTURE
ROUTES INSTRUMENT – (SID)**

**MOSCOW, RUSSIA
Domodedovo
RWY 14L**

Первоначально разрешенная высота набора (900). Дальнейший набор по указанию органа ОВД.

ГЛОТАЕВО 14 ДЕЛЬТА (DK 14D)

С МПУ 136° следовать до D19.0 DMD с набором (900) или выше, ПРАВЫЙ разворот на ОПРС Глотаево МПУ 246°.

КАМЕНКА 14 ДЕЛЬТА (WZ 14D)

С МПУ 136° следовать до D19.0 DMD с набором (900) или выше, ПРАВЫЙ разворот на ОПРС Каменка МПУ 263°.

КАРТИНО 14 ЭКО (WT 14E)

С МПУ 136° набор (150), ЛЕВЫЙ разворот на ОПРС Картино МПУ 307°.

КАРТИНО 14 ДЕЛЬТА (WT 14D)

С МПУ 136° следовать до D19.0 DMD с набором (900) или выше, ПРАВЫЙ разворот до захвата R154° DMD на VORDME DMD, ЛЕВЫЙ разворот до захвата R331° DMD на ОПРС Картино.

КЛИМОВСК 14 ДЕЛЬТА (LO 14D)

С МПУ 136° следовать до D19.0 DMD с набором (900) или выше, ПРАВЫЙ разворот на ОПРС Климовск МПУ 288°.

RUGEL 14 ЭКО (RUGEL 14E)

С МПУ 136° набор (150), ЛЕВЫЙ разворот на RUGEL МПУ 336°.

ОКРЕМ 14 ЭКО (ОКРЕМ 14E)

С МПУ 136° набор (150), ЛЕВЫЙ разворот, захватить R091° DMD на ОКРЕМ.

The initially cleared height of climb is (900). Further climb is by ATS unit instruction.

GLOTAYEVO 14 DELTA (DK 14D)

Proceed on track 136° MAG to D19.0 DMD climbing to (900) or above, turn RIGHT onto track 246° MAG and proceed to Glotayevo NDB.

KAMENKA 14 DELTA (WZ 14D)

Proceed on track 136° MAG to D19.0 DMD climbing to (900) or above, turn RIGHT onto track 263° MAG and proceed to Kamenka NDB.

KARTINO 14 ECHO (WT 14E)

Climb straight ahead on track 136° MAG to (150), turn LEFT onto track 307° MAG and proceed to Kartino NDB

KARTINO 14 DELTA (WT 14D)

Proceed on track 136° MAG to D19.0 DMD climbing to (900) or above, turn RIGHT to intercept R154° DMD and proceed to VORDME DMD, turn LEFT to intercept R331° DMD and proceed to Kartino NDB.

KLIMOVSK 14 DELTA (LO 14D)

Proceed on track 136° MAG to D19.0 DMD climbing to (900) or above, turn RIGHT onto track 288° MAG and proceed to Klimovsk NDB.

RUGEL 14 ECHO (RUGEL 14E)

Climb straight ahead on track 136° MAG to (150), turn LEFT onto track 336° MAG and proceed to RUGEL.

OKREM 14 ECHO (OKREM 14E)

Climb straight ahead on track 136° MAG to (150), turn LEFT to intercept R091° DMD and proceed to OKREM.

**STANDARD DEPARTURE
ROUTES INSTRUMENT – (SID)**

**MOSCOW, RUSSIA
Domodedovo
RWY 32L**

Первоначально разрешенная высота набора (900), WT 32W (600). Дальнейший набор по указанию органа ОВД.

ГЛОТАЕВО 32 ВИСКИ (DK 32W)

С МПУ 316° следовать до D12.0 DMD с набором (300) и выше, ЛЕВЫЙ разворот на МПУ 136° в точку R217° D8.1 DMD с набором FL050 и выше, ПРАВЫЙ разворот на ОПРС Глотаево МПУ 177°.

КАРТИНО 32 ВИСКИ (WT 32W)

С МПУ 316° следовать до D12.0 DMD с набором (300) и выше, ПРАВЫЙ разворот на ОПРС Картино МПУ 348°.

КЛИМОВСК 32 ВИСКИ (LO 32W)

С МПУ 316° следовать до D12.0 DMD с набором (300) и выше, ЛЕВЫЙ разворот на ОПРС Климовск МПУ 208°.

ОКРЕМ 32 ГОЛЬФ (ОКРЕМ 32G) /по указ. органа ОВД/

С МПУ 316° следовать до D12.0 DMD с набором (300) и выше, ПРАВЫЙ разворот на ПОД РАМЕК МПУ 101°, ПРАВЫЙ разворот на ПОД ОКРЕМ МПУ 113°.

ЧЕРУСТИ 32 ГОЛЬФ (SF 32G) /по указ. органа ОВД/

С МПУ 316° следовать до D12.0 DMD с набором (300) и выше, ПРАВЫЙ разворот на ПОД РАМЕК МПУ 101°, ЛЕВЫЙ разворот на ОПРС Черусты МПУ 074°.

The initially cleared height of climb is (900), WT 32W (600). Further climb is by ATS unit instruction.

GLOTAYEVO 32 WHISKEY (DK 32W)

Proceed on track 316° MAG to D12.0 DMD climbing to (300) or above, turn LEFT onto track 136° MAG to point R217° D8.1 DMD climbing to FL050 or above, turn RIGHT onto track 177° MAG and proceed to Glotayevo NDB.

KARTINO 32 WHISKEY (WT 32W)

Proceed on track 316° MAG to D12.0 DMD climbing to (300) or above, turn RIGHT onto track 348° MAG and proceed to Kartino NDB.

KLIMOVSK 32 WHISKEY (LO 32W)

Proceed on track 316° MAG to D12.0 DMD climbing to (300) or above, turn LEFT onto track 208° MAG and proceed to Klimovsk NDB.

OKREM 32 GOLF (OKREM 32G) /by ATC/

Proceed on track 316° MAG to D12.0 DMD climbing to (300) or above, turn RIGHT onto track 101° MAG and proceed to CRP RAMEK, turn RIGHT onto track 113° MAG and proceed to CRP OKREM.

CHERUSTI 32 GOLF (SF 32G) /by ATC/

Proceed on track 316° MAG to D12.0 DMD climbing to (300) or above, turn RIGHT onto track 101° MAG and proceed to CRP RAMEK, turn LEFT onto track 074° MAG and proceed to Cherusti NDB.

**STANDARD DEPARTURE
ROUTES INSTRUMENT – (SID)**

**MOSCOW, RUSSIA
Domodedovo
RWY 14R**

Первоначально разрешенная высота набора (600). Дальнейший набор по указанию органа ОВД.

ГЛОТАЕВО 14 ВИСКИ (DK 14W)

С МПУ 136° набор по прямой, после пролета VORDME DMD или набора (120), что наступит позже, ПРАВЫЙ разворот, захватить R151° DMD, следовать до D8.0 DMD с набором (300) или выше, ПРАВЫЙ разворот на ОПРС Глотаево МПУ 204°.

КАРТИНО 14 ВИСКИ (WT 14W)

С МПУ 136° набор по прямой, после пролета VORDME DMD или набора (120), что наступит позже, ПРАВЫЙ разворот, захватить R151° DMD, следовать до D8.0 DMD с набором (300) или выше, ПРАВЫЙ разворот на ОПРС Картино МПУ 345°.

КАМЕНКА 14 ВИСКИ (WZ 14W)

С МПУ 136° набор по прямой, после пролета VORDME DMD или набора (120), что наступит позже, ПРАВЫЙ разворот, захватить R151° DMD, следовать до D8.0 DMD с набором (300) или выше, ПРАВЫЙ разворот на ОПРС Каменка МПУ 255°.

КЛИМОВСК 14 ВИСКИ (LO 14W)

С МПУ 136° набор по прямой, после пролета VORDME DMD или набора (120), что наступит позже, ПРАВЫЙ разворот, захватить R151° DMD, следовать до D8.0 DMD с набором (300) или выше, ПРАВЫЙ разворот на ОПРС Климовск МПУ 281°.

ОКРЕМ 14 ВИСКИ (ОКРЕМ 14W) /по указ. органа ОВД/

С МПУ 136° набор по прямой, после пролета VORDME DMD или набора (120), что наступит позже, ПРАВЫЙ разворот, захватить R151° DMD, следовать до D8.0 DMD с набором (300) или выше, ПРАВЫЙ разворот в направлении ОПРС Картино МПУ 345° на пересечение с R219° DMD, после пересечения R219° DMD ПРАВЫЙ разворот на VORDME DMD МПУ 068°, захватить R068° DMD на RAMEK, далее ПРАВЫЙ разворот на ОКРЕМ МПУ 113°.

ЧЕРУСТИ 14 ВИСКИ (SF 14W) /по указ. органа ОВД/

С МПУ 136° набор по прямой, после пролета VORDME DMD или набора (120), что наступит позже, ПРАВЫЙ разворот, захватить R151° DMD, следовать до D8.0 DMD с набором (300) или выше, ПРАВЫЙ разворот в направлении ОПРС Картино МПУ 345° на пересечение с R219° DMD, после пересечения R219° DMD ПРАВЫЙ разворот на VORDME DMD МПУ 068°, захватить R068° DMD на RAMEK, далее МПУ 074° на ОПРС Черусти.

ОКРЕМ 14 ГОЛЬФ (ОКРЕМ 14G) /по указ. органа ОВД/

С МПУ 136° набор по прямой, после пролета VORDME DMD или набора (120), что наступит позже, ПРАВЫЙ разворот, захватить R151° DMD, следовать до D8.0 DMD с набором (300) или выше, ЛЕВЫЙ разворот на ПОД ОКРЕМ МПУ 079°.

The initially cleared height of climb is (600). Further climb is by ATS unit instruction.

GLOTAYEVO 14 WHISKEY (DK 14W)

Climb straight ahead on track 136° MAG, after passing VORDME DMD or climbing to (120), whichever is later, turn RIGHT to intercept R151° DMD, proceed to D8.0 DMD climbing to (300) or above, turn RIGHT onto track 204° MAG and proceed to Glotayevo NDB.

KARTINO 14 WHISKEY (WT 14W)

Climb straight ahead on track 136° MAG, after passing VORDME DMD or climbing to (120), whichever is later, turn RIGHT to intercept R151° DMD, proceed to D8.0 DMD climbing to (300) or above, turn RIGHT onto track 345° MAG and proceed to Kartino NDB.

KAMENKA 14 WHISKEY (WZ 14W)

Climb straight ahead on track 136° MAG, after passing VORDME DMD or climbing to (120), whichever is later, turn RIGHT to intercept R151° DMD, proceed to D8.0 DMD climbing to (300) or above, turn RIGHT onto track 255° MAG and proceed to Kamenka NDB.

KLIMOVSK 14 WHISKEY (LO 14W)

Climb straight ahead on track 136° MAG, after passing VORDME DMD or climbing to (120), whichever is later, turn RIGHT to intercept R151° DMD, proceed to D8.0 DMD climbing to (300) or above, turn RIGHT onto track 281° MAG and proceed to Klimovsk NDB.

OKREM 14 WHISKEY (OKREM 14W) /by ATC/

Climb straight ahead on track 136° MAG, after passing VORDME DMD or climbing to (120), whichever is later, turn RIGHT to intercept R151° DMD, proceed to D8.0 DMD climbing to (300) or above, turn RIGHT onto track 345° MAG and proceed to Kartino NDB to intersection with R219° DMD, after crossing R219° DMD turn RIGHT onto track 068° MAG to VORDME DMD, intercept R068° DMD and proceed to RAMEK, then turn RIGHT onto track 113° MAG and proceed to OKREM

CHERUSTI 14 WHISKEY (SF 14W) /by ATC/

Climb straight ahead on track 136° MAG, after passing VORDME DMD or climbing to (120), whichever is later, turn RIGHT to intercept R151° DMD, proceed to D8.0 DMD climbing to (300) or above, turn RIGHT onto track 345° MAG and proceed to Kartino NDB to intersection with R219° DMD, after crossing R219° DMD turn RIGHT onto track 068° MAG to VORDME DMD, intercept R068° DMD and proceed to RAMEK, then proceed on track 074° MAG to Cherusti NDB.

OKREM 14 GOLF (OKREM 14G) /by ATC/

Climb straight ahead on track 136° MAG, after passing VORDME DMD or climbing to (120), whichever is later, turn RIGHT to intercept R151° DMD, proceed to D8.0 DMD climbing to (300) or above, turn LEFT onto track 079° MAG and proceed to CRP OKREM.